
آتشبس
باوساطتدبیر

 با ورود رئیس فدراسیون کشتی
  به ماجراي استقلال، بالاخره بین
خطیر و نكونام صلح برقرار شد

همه هواداران اســتقلال تا همين دیروز با یک 
سؤال بزرگ روبه رو بودند؛ اینکه بالاخره ماجرای 
اختلاف نظر سرمربی و مدیرعامل تيم، چه زمانی 
به پایان خواهد رسيد؟ یک روز خطير روی آنتن 
زنده تلویزیون حاضر مي شــد و یک روز دیگر، 
نوبت به نکونام مي رســيد تا در مورد شــرایط 
باشــگاه افشــاگری کند. هر چه که بود، هيچ 
نشانی از صلح بين این دو دیده نمي شد و زمان 
همچنان در حال از دســت رفتن بود. ماجرای 
تازه تمرین تيم، به وضوح نشان مي داد که حال 
استقلال اصلا خوب نيست. در آخرین روزهاي 
هفته گذشته اعتصاب 5روزه بازیکنان استقلال 
سرانجام به پایان رسيد و آنها دوباره به تمرین 
برگشــتند اما تمرین روز جمعه این باشــگاه، 
داســتان های عجيبی در خودش داشت. اول 
اینکه رسانه هاي نزدیک به جواد نکونام اعلام 
کردند جلســه تمرینی روز آخر هفته، حتما با 
حضور تماشاگران برگزار خواهد شد. کمی بعد 
خود باشگاه دست به تکذیب زد و رسما اعلام 
کرد که این تمرین بدون حضور تماشاگر است. 
ظاهرا نکو علاقه زیادی داشت که تماشاگرها هم 
به بازیکنانش روحيه بدهند و هم عليه مسائل 
تيم موضع بگيرند اما خطير نگران شــعارهای 
احتمالــی در تمرین بود. هــواداران در نهایت 
خودشان را به محل تمرین رساندند اما پشت 
در ماندند تا جنجالي جدید براي تيم ایجاد شود. 
عجيب تر اینکه هيچ شخصي هم از سوي وزارت 
ورزش یا سازمان خصوصي سازي به داد باشگاه 
نمی رسيد و کســی از بالا، برای خاتمه دادن 
به این دعوای عجيب تلاش نمي کرد. ســوال 
اینجا بود که چرا آنهایی که مســئول استقلال 
هستند، اینچنين کنار کشيده اند و فقط مشغول 
تماشای این زد و خورد مجازی هستند؟ ماجراي 
استقلال به حدي در رســانه ها سروصدا به پا 
کرد که عصر دیروز رئيس فدراســيون کشتي 
تصميم گرفت به جاي مسئولان وزارت ورزش، 
وارد داستان شــود و بين طرفين صلح برقرار 
کند. براساس اخبار منتشــر شده در رسانه ها، 
عليرضا دبير، رئيس فدراســيون کشــتي که 
رابطه خوبي با خطير و نکونام دارد، عصر دیروز 
جلسه اي مشــترك بين آنها برگزار مي کند تا 
شاید اختلافات بالاخره بعد از مدت ها حل شود. 
این طور که گفته مي شود در این جلسه 3 نفره، 
کدورت ها تا حد زیادي بيــن طرفين برطرف 
شده و قرار اســت به زودي نکونام و خطير در 
جلسه اي 2 نفره، مشکلات شــان را حل کنند 
تا استقلال بيشتر از این ضربه نخورد. باید دید 
آتش بس بين سرمربي و مدیرعامل استقلال تا 

چه زماني ادامه خواهد داشت.

غریبهپرستیآقایمدیر
پکيج بازی پرســپوليس و النصر از هر جهت 
به زیان رضا درویش بــود. نوع رفتارهای او در 
اســتقبال از کاروان تيم حریــف و مخصوصا 
ستاره آنها یعنی کریس رونالدو صدای انتقادات 
را حســابی بلند کرد؛ تا جایی که حتی انبوه 
پيشکسوتان پرســپوليس هم به مدیرعامل 
ســرخ ها تاختند. علی پروین که از دوســتان 
قدیمی درویش به شــمار می آید هم از قافله 
عقب نماند و حضور آقــای مدیر در فرودگاه و 
ماجرای اهدای فرش نفيس به ستاره پرتغالی 
را زیر ســؤال برد. مجموعه این اتفاقات، حتی 
شــایعات مربوط به احتمال عــزل درویش را 
که از قبل ســر زبان ها افتاده بود تشدید کرد؛ 
آنچه خارج از بحث این مطلب به شمار می آید 
و صحت و ســقمش بر ما پوشيده است. با این 
حال دســت کم یک انتقاد اساسی به درویش 
وارد اســت؛ اینکه او چطور در صف استقبال 
از یک ستاره جهانی تا این حد از خود بی خود 
شد اما یکی از بزرگ ترین ستاره های تاریخ تيم 

خودش را ندید؟
حرف از جلال حسينی است؛ مدافع درجه یک 
پرسپوليس که از ابتدای فصل گذشته بازنشسته 
شد و به کادرفنی سرخپوشان پيوست. بعد از 
اعلام خداحافظی حسينی با ميادین، قرار شد 
یک دیدار دوستانه در مقابل ملوان ترتيب داده 
شود تا او به شکل رسمی و در حضور هواداران 
با ميادین وداع کند. با این حال آن بازی به دليل 
سوءتفاهم ایجاد شده بين 2 باشگاه لغو شد. در 
ادامه درویش در یک برنامه تلویزیونی ادعایی 
بســيار بزرگ انجام داد و گفت زمستان همان 
ســال یکی از 4تيم بزرگ جهان را برای بازی 
خداحافظی حســينی به تهران می کشــاند؛ 
اتفاقی که یک ســال بعد از اظهارات درویش، 
هيچ نشــانی از تحقق آن وجود ندارد و به طور 
کامل به فراموشی سپرده شده است. صد حيف 
که سهم ستاره غریبه و مهمان یکشبه فوتبال 
ایران فرش است و ســهم یکی از تاریخ سازان 

باشگاه، فراموشی.
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ایران

برنامهبازیها

04:30
تپانچه

میکس تیمی
)مردان و زنان(

04:30
اسکیت
سرعت

)مردان و زنان(

05:40
قایقرانی

کایاک 2نفره
500 متر )زنان(

09:30
هندبال

ایران- بحرین
)يك چهارم نهايی(

15:15
شطرنج

استاندارد
مقدماتی

05:20
قایقرانی

کانوی یک نفره
۱000 متر )مردان(

06:00
قایقرانی

کایاک 2نفره
500 متر )مردان(

09:00
بسکتبال

ایران - قزاقستان
مرحله گروهی

14:45
دوومیدانی

دوی ۱00 متر)زنان(
فينال

09:45
تنیسرویمیز

دوبل)مردان(
یک چهارم نهایی

09:00
بوکس

وزن 57
)مقدماتی(

15:00
دوومیدانی

دوی ۱00 متر )مردان(
نيمه نهايی

05:00
کوراش
وزن 52
)زنان(

05:00
قایقرانی

کایاک یک نفره
۱000 متر )مردان(

05:00
کوراش

وزن های 66 و 90+
)مردان( 
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3537
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ژاپن

مهدی الفتی، مدال نقره گرفت، شاید به ظاهر این خبر ارزش چندانی نداشته باشد؛ یک 
ورزشکار در بازی های آسيایی مدالی گرفته که حتی طلا نيســت، اما این مدال تا امروز 
باارزش ترین و دلنشين ترین مدال کاروان ایران در بازی های هانگژو بوده است. نقره الفتی 
نخستين مدالی است که ژیمناستيک ایران در تاریخ بازی های آسيایی گرفته است، مدالی 
که نه کسی توقعش را داشت و نه برایش برنامه. در روزهایی که فدراسيون درگير دعواهای 
مدیریتی بر سر صندلی ریاست است، حتی در پيش بينی ها شانسی برای روی سکو رفتن 
ژیمناست ها در نظر گرفته نشده بود، اما الفتی و ژیمناستيک دیروز کاروان و ورزش ایران 
را غافلگير کردند. اینکه این نقره در چين و در بازی های آسيایی به دست آمد، ارزش آن را 

بيشتر هم می کند.
الفتی در پرش خرك فيناليست شده بود. او در مرحله مقدماتی با امتياز 14/566در رده 
دوم ایستاده و راهی فينال شده بود. دیروز در فينال هم 2پرش انجام داد و در همان پرش 
اول اميدوارانه ظاهر شد. با سرعت خوب اجرایش را شــروع کرد، ارتفاع زیادی گرفت و با 
فرود خوب، پرش را به پایان برد. این اجرا در حدی بود که رضا خيرخواه سرمربی تيم ملی را 
سرکيف آورد. پرش اول الفتی 14/933امتياز داشت. او در پرش دوم هم خوب بود اما موقع 
فرود یک گام عقب گذاشت و به امتياز 14/633رســيد. شادی او در آغوش خيرخواه این 
نوید را برای تماشاگران ایرانی داشت که مدال قطعی شده است، همينطور هم شد. الفتی 
با امتياز مجموع 14/783روی سکوی دوم رفت و یک مدال تاریخی برای ژیمناستيک و 
ایران گرفت. در این وسيله، نماینده ژاپن با 15/160امتياز قهرمان شد و نماینده مالزی با 
امتياز 14/466به مدال برنز رسيد. ژیمناستيک ایران در 6 اسباب، محمدرضا خسرونژاد و 

محمدرضا حيدری را داشت که آنها به ترتيب هفتم و دهم شدند.

الفتی:ثابتکردممیتوانیم
شادی مهدی الفتی و سجده شکر او روی پرچم ایران برای تماشاگران حاضر در سالن جالب 
بود. الفتی بيشتر از این خوشحال اســت که به کشورهای آسيایی نشان داده ایرانی ها هم 
می توانند در ژیمناستيک مدال بگيرند: »بعد از چند سال بود که نمایندگان ایران توانستند 
مدال بگيرند. خيلی خوشــحالم که توانســتم این کار را انجام دهم. در آسيا ما هميشه 
زنگ تفریح دیگر کشورها بودیم، اما حالا ثابت کردم که می توانيم روی سکوی آسيایی و 

جهانی باشيم.« 

خیرخواه:درالمپیکمدالمیگیریم
خيرخواه هم بعد از مدال الفتی، از عملکرد بقيه ورزشکاران اظهار رضایت کرد و از آینده 
بهتری که در انتظار این رشته است، خبر داد: »ما می توانستم یک مدال دیگر هم در دارحلقه 
بگيریم اما کهنی روی یک لغزش، فينال را از دســت داد. بقيه هــم خوب کار کردند ولی 
افسوس مدال کهنی را می خورم. با شرایطی که بچه ها دارند ما هم می توانيم سهميه المپيک 

بگيریم و  در المپيک هم مدال داشته باشيم.«

ااززطلاطلا
مهدي الفتيمهدي الفتي اولين مدال تاريخ  اولين مدال تاريخ 
ژيمناستيک ايران در بازي هاي ژيمناستيک ايران در بازي هاي 

آسيايي را به دست آورد؛ نقره اي آسيايي را به دست آورد؛ نقره اي 
که از طلا هم با ارزش تر بودکه از طلا هم با ارزش تر بود
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